
E l  f i n e s t r ó

Mn. Narcís Tibau, 
el rector de Quart

M ossén  N arcís T ibau i R ibot, n ascu t a 
la B isbal fa 67 anys, és T actual rector de 
Quart després d ’haver-ho estat de diverses 
parróquies de Catalunya i d ’haver-se passat 
tres anys a l ’E quad or. C oneguem , entre  
d ’altres temes, els records que conserva de 
la seva llarga trajectória com a sacerdot -va 
ordenar-se l’any 1956- i l ’opinió que li mereix 
la nostra parroquia.

Lloc i data de naixement?
Vaig néixer a la Bisbai el 17 de novembre de 1933.

Per què vàreu decidir ser capellà?
Quan tenia 7 anys el capellà de la parròquia em va dur 
a veure un matrimoni gran i va donar els sagraments a 
I ’home, que estava maiali. D ies després, el mossèn em va 
dir que l ’home s ’havia mort i havia anar al cel i jo  vaig 
identificar la fe in a  de capellà amb la d ’ajudar la gent a 
anar al cel. Aquesta visió infantil va anar evolucionat, 
so b re to t am b els cone ixem en ts que vaig  a d q u irir  al 
Seminari de Girona, i vaig decidir ser capellà.
Quan vàreu entrar al Seminari de Girona i quan temps 
hi vàreu estudiar?

Vaig entrar-hi l ’any 1943 i vaig estar-m ’hi 12 anys. 
Quines matèries i quins mestres van infiuenciar-vos més 
en aquests 12 anys?

De matèries, la teologia i de mestres, d ’una banda el 
form ador Dr. Esteva, que era el rector del Seminari, i 
d ’altra banda diversos professors, com els D r s. Vidal, 
Vinyes, Pol...
On havieu estudiat abans d ’anar al Seminari?

Havia estudiat amb les germanes del Cor de Maria i 
els germans Gabrielistes, a ix i com amb el Sr. Puntés a 
Arenys de M ar dur ant la guerra.
Què vàreu fer al deixar el Seminari?

Com que encara no tenia l ’edat necessària per orde- 
nar-me sacerdot, vaig anar a Salamanca, on I ’any 1955 
vaig fe r  el postgrau en Teologia.
Quan vàreu ordenar-vos i quan com enceu a exercir de 
sacerdot?

Vaig ordenar-me I ’any 1956 i després d e passar-m e dos 
anys fe n t la diplomatura de Ciències Socials a T lnstitut 
Lieo XIII de Madrid, vaig fe r  de vicari a Salt.
Quines altres parròquies heu conegut abans d ’incorporar- 
vos a la de Quart?

Vaig deixar Salt p er  fe r  de rector de Sant Daniel fins al 
1970, any en què vaig passar a ser rector de Palamós, una 
parròquia on vaig estar-m ’hi fins que el 1978 vaig anar a 
Amèrica. Després de passar-m e 3 anys a TEquador, vaig 
tornar i vaig ser rector de Sant Jordi Desvalls, d ’Hostalric 
i, finalm ent, de Canet de Mar, on vaig tenir una mala 
experiència en ser colpejat per un drogodepenent.
Quin record teniu de la vostra estada a l’Equador?

Tine un m olt bon record, ja  que vaig co n tribu ir a 
posar en marxa un seminari que de moment ja  ha donat 
50 capellans. Jo  vaig  p a r tic ip a r  en l ’o rgan itzac ió  i 
consolidació d ’aquest seminari form ant part d ’un equip 
encapgala t p e r  l ’a leshores b isbe Larrea, que ara és 
l ’arquebisbe de Guayaquil.
Q uin tre t cornu ha trobat en les d iverses parròquies 
catalanes on ha exercit de rector?

El meu pas per totes aquestes parròquies m ’ha perm ès


